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OR.0012.5.22.2023 

 

PROTOKÓŁ nr 60/23 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

odbytego w dniu 25 sierpnia 2023 r. godz. 11:00 do 12:25 

pod przewodnictwem Pani Anny Dziuby-Marzec 

 

Obecni on-line na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Drosiński Roman 

2. Dziuba-Marzec Anna – przewodnicząca 

3. Kaftan Sławomir – z-ca przewodniczącej  

4. Poznerowicz Krzysztof 

5. Zarębska Maria 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

1) Bartosz Skupień – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej (GKM), 

2) Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju (IR), 

3) Beata Pilarczyk – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu (PUP). 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

  
1. Otwarcie posiedzenia komisji.  

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 56/23, 57/23, 58/23, 59/23 z posiedzeń 

Komisji. 

3. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Wieluń za 2022 rok. 
4. Informacja o funkcjonowaniu publicznego transportu zbiorowego, analiza 

wykorzystania dotacji z budżetu gminy. 
5. Informacja o stanie podłączeń do kanalizacji sanitarnej – stan na dzień 30.06.2023 r. 
6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
Porządek obrad po zmianach: 

 
1. Otwarcie posiedzenia komisji.  

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 56/23, 57/23, 58/23, 59/23 z posiedzeń 

Komisji. 

3. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Wieluń za 2022 rok. 
4. Informacja o funkcjonowaniu publicznego transportu zbiorowego, analiza 

wykorzystania dotacji z budżetu gminy. 
5. Informacja o stanie podłączeń do kanalizacji sanitarnej – stan na dzień 30.06.2023 r. 
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6. Informacja o utrzymaniu porządku, czystości i zieleni oraz czystości wód, powietrza                 
i hałasu na terenie Gminy Wieluń.  

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała wszystkich 
obecnych. Zapytała, czy ktoś proponuje zmiany do porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. 
Zaproponowała zmianę w porządku obrad o dodanie pkt. pn. „Informacja o utrzymaniu 
porządku, czystości i zieleni oraz czystości wód, powietrza i hałasu na terenie Gminy Wieluń”. 
Zarządziła głosowanie. Kto jest za wprowadzeniem ww. pkt. do porządku obrad dzisiejszej 
komisji, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
 
W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach „za”) wyraziła zgodę na 

wprowadzenie ww. pkt. do porządku obrad.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec poinformowała, że wprowadzony przed chwilą pkt pn. 
„Informacja o utrzymaniu porządku, czystości i zieleni oraz czystości wód, powietrza i hałasu 
na terenie Gminy Wieluń” będzie pkt. 6 porządku obrad, tj. po pkt pn. „Informacja o stanie 
podłączeń do kanalizacji sanitarnej – stan na dzień 30.06.2023 r”. 
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Informacja o sporządzonych protokołach nr 56/23, 57/23, 58/23, 59/23 z posiedzeń Komisji. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec podziękowała za sporządzenie ww. protokołów. 

Odniosła się do protokołu nr 58/23, w którym na stronie 3 w wypowiedzi radnej Marii 

Zarębskiej zauważyła, że napisane jest „dmuchawce”, a powinno być „dmuchańce”. Poprosiła 

o poprawienie tego błędu. Zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza jeszcze jakieś uwagi do 

sporządzonych protokołów? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła protokoły nr 56/23, 57/23, 58/23, 59/23. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Wieluń za 2022 rok. zał. nr 3. 
 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytała, z jakich narodowości są ludzie rejestrujący się w Urzędzie Pracy? 
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Dyrektor (PUP) w Wieluniu Beata Pilarczyk powiedziała, że w tej chwili najwięcej w Urzędzie 

spośród innych narodowości niż Polacy zarejestrowanych jest Ukraińców, jest ich około 20. Są 

również obywatele Gruzji, Białorusi, Armenii. Dodała, że w tamtym roku została uruchomiona 

procedura powiadamiania przez portal praca.gov.pl, polegająca na tym, że jeśli pracodawca 

zatrudnił pracownika to miał obowiązek zgłoszenia, po to aby ta praca była legalna. W ramach 

tej procedury zostało 1526 takich powiadomień zgłoszonych przez ten system. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy w mieszkaniach socjalnych na ul. 

Granicznej są jacyś Azjaci?  

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień nie. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy można te mieszkania socjalne 

podnajmować? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że nie można podnajmować. 

Obcokrajowców możne ewentualnie ktoś jedynie dobrowolnie wpuścić do lokalu.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

Radny Roman Drosiński odniósł się do osób, które odmówiły pracy i nie są na zasiłku. W 

Wieluniu jest ich 219, są to osoby w wieku 25-34 lat. Zapytał z czego się te osoby utrzymują?  

Dyrektor (PUP) w Wieluniu Beata Pilarczyk powiedziała, że Urząd tego nie bada.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy jeżeli takim osobom proponuje się pracę 

to jest ona adekwatna do ich kwalifikacji? 

Dyrektor (PUP) w Wieluniu Beata Pilarczyk powiedziała, że musi być ona adekwatna. A praca 

poniżej ich kwalifikacji jest im proponowana jeżeli wyrażą zgodę. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Podziękowała Pani dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy                              

w Wieluniu Beacie Pilarczyk za przybycie na posiedzenie komisji oraz za przygotowanie ww. 

informacji. 

Komisja przyjęła informację o stanie bezrobocia na terenie Gminy Wieluń za 2022 rok. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 

Informacja o funkcjonowaniu publicznego transportu zbiorowego, analiza wykorzystania 

dotacji z budżetu gminy. zał. nr 4. 
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Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytała, czy powinno być tak, że nie tylko niektóre, a wszystkie autobusy 

miejskie powinny mieć łatwiejszy dostęp? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że jeżeli chodzi o dostęp do pojazdów, 

tych które już jeżdżą - marki MAN to w ocenie Urzędu dostęp jest wystarczający. Jeżeli jednak 

mając informację od przewoźnika, że jest w stanie wymienić bezkosztowo autobusy na markę 

Mercedes z przesuwnymi drzwiami, które są bardziej komfortowe, to wówczas gmina z tego 

skorzysta. Dodał, że mają informacje od przewoźnika, że będzie dokonywał wymiany 

autobusów na bardziej komfortowe.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy te autobusy będą wymieniane na inne, czy 

na zupełnie nowe? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że będą to fabrycznie nowe autobusy. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec poprosiła o doprecyzowanie „3 złotych do kilometra”. 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział że w tym roku był jeszcze nabór 

uzupełniający na 3 miesiące. Linie, których rozkład udało się zmienić w taki sposób żeby nie 

stanowiło to jakiegoś utrudnienia dla mieszkańców, jest to linia A i G. Linia A, która kończy 

swój przebieg na przystanku PKP Dąbrowa została wydłużona, (ponieważ taka jest potrzeba, 

aby uzyskać dofinansowanie) do przystanku przy Zakładzie Mleczarskim. Linia G, czyli autobus, 

który kończy swój kurs na pętli na ul. Częstochowskiej aktualnie zjeżdża na ul. Sadową do 

przystanku Stare Sady, koło dawnego Mlekoluksu. Dodał, że w przyszłym roku planują 

wszystkie pozostałe linie zmodyfikować. Oznaczenia literowe zostaną tak, jak do tej pory. 

Natomiast  w obrębie danej linii będą kursy modyfikować. Zaznaczył, że do kilometra jest 3 zł 

na całej długości linii.  

Radny Sławomir Kaftan zapytał czy firma występowała o waloryzację? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień nie występowali i nie sygnalizowali takiej potrzeby. 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy gmina wystąpi o waloryzację? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że na dzień dzisiejszy nie rozpatrywał 

takiej możliwości. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy teraz nie można było wszystkich linii 

przedłużyć? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że technicznie w liniach, które teraz 

mają, nie mają możliwości rozciągnięcia ich. Na dzień dzisiejszy to były tylko te dwie linie A i G 

z którymi mogli tak zrobić.. 
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Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła informację o funkcjonowaniu publicznego transportu zbiorowego, analiza 

wykorzystania dotacji z budżetu gminy. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 

Informacja o stanie podłączeń do kanalizacji sanitarnej – stan na dzień 30.06.2023 r. zał. nr 5. 
 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, jakie kroki są podejmowane, żeby nakłonić mieszkańców,                 

w miejscowościach, w których jest kanalizacja, aby mieszkańcy, którzy mają możliwość 

podłączenia się uczynili to? Urząd podejmie jakieś działania w tym zakresie? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że sprawę związaną z kontrolami koordynuje 

Pani Wiceburmistrz. Zaznaczył, że ma informacje, że takie kontrole odbywały się m.in.                         

w Olewinie i Starzenicach. 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy poszły one celowo? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś tak. Adresy, które były wskazane jako nieposiadające 

umowy były niekontrolowane. Możliwe, że zdarzyło się, że skontrolowano też osobę, która 

podłączyła się w ostatnich dniach. Dodał, że z tego co wie w miejscowości Olewin jest 

gospodarstwo, które nie korzysta z prądu i wody oraz kanalizacji. Zaznaczył, że jeżeli chodzi                

o wyniki kontroli pełną wiedzę w tym zakresie posiada Komendant Straży Miejskiej w Wieluniu 

Pan Jarosław Surma, który aktualnie jest nieobecny na posiedzeniu komisji.  

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział że wchodzi obowiązek weryfikacji 

charakterystyki energetycznej budynków, czyli źródła ciepła, ocieplenia budynków, stropów, 

przegląd instalacji C.O., przegląd instalacji wentylacyjnej, na podstawie ustawy                                           

o charakterystyce energetycznej budynków. Natomiast pracownik gminy ma wykonać 

inwentaryzację budynków. Do tego dochodzi konieczność przeprowadzenia kontroli                            

we wszystkich innych dziedzinach, czyli np. odpady, zbiorniki bezodpływowe, korzystanie                              

z dofinansowań. W ślad za tymi kontrolami idą obowiązki kontroli wszystkich innych aspektów, 

m.in. zbiorników bezodpływowych. Dodał, że jeżeli chodzi o te zbiorniki to ich kontrola została 

zakończona, są już tylko jakieś ostatnie poprawki, gdzie nanoszą bazy z różnych źródeł,                       

np. z Przedsiębiorstwa Komunalnego na zasadzie wykluczenia osób, które są podłączone                    

do kanalizacji na podstawie nadanych adresów użytkowych budynków, zgłoszeń, bądź liczby 

osób zgłoszonych do odbioru odpadów. Taki obowiązek wchodzi od 18 września. Gminy maja 

być wyposażone w specjalne urządzenia, na których będą wprowadzać dane o kontrolach. W 

skład kontroli wejdą oprócz Straży Miejskiej pracowniczy poszczególnych Wydziałów Urzędu 
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Miejskiego w Wieluniu, ale też być może przedstawiciel Powiatowego Nadzoru Budowlanego. 

Zaznaczył, że jeżeli chodzi o bazę zbiorników bezodpływowych to Urząd zrobił to na podstawie 

oświadczeń mieszkańców, które były wysyłane przy rozsyłaniu zmiany wysokości opłaty                    

za odpady. Sprawozdawczość, która od przyszłego roku zostanie nałożona na gminę również 

obejmuje dane dotyczące ilości kontroli w poszczególnych zakresach i obowiązek zestawiania 

danych, w przypadku zbiorników bezodpływowych są to dane o ilości odprowadzonych 

ścieków potwierdzonych fakturami, ilość zużytej wody w danym gospodarstwie, ilość osób 

zgłoszonych do odpadów. Są to dane, które będą musieli zestawiać i na tej podstawie 

wytypować osoby do kontroli plus kontrole, które będą musiały się odbyć zgodnie z nową 

ustawą o charakterystyce energetycznej.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, skąd wzięły się różnice pomiędzy umowami 

na wodę, ścieki, a deklaracjami śmieciowymi? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że na bieżąco, każdorazowo sprawdzają 

takie sygnały. Często jest tak, że jakaś nieruchomość nie ma złożonej deklaracji, bo jest nie 

zamieszkała, ktoś nie złożył w ogólne deklaracji, nie są odbierane odpady. Może się trafić taki 

przypadek, że ktoś nie dopełnił obowiązku, ale Urząd takie coś na bieżąco wyłapuje. 

Radny Krzysztof Poznereowicz zapytał, czy te różnice nie wynikają też z tego, że niektórzy 

mają założoną przydomową oczyszczalnie ścieków? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że są różne przypadki np. ktoś czerpie wodę          

z własnego ujęcia, a odprowadza ścieki do kanalizacji sanitarnej. Dodał, że sołectwa, w których 

nie ma sieci kanalizacyjnych nie ma ujętych w tym zestawieniu. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy deszczówka też wpływa do kanalizacji 

sanitarnej? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że nie ma prawa wpływać, tylko w momencie, 

gdy np. deszczówka wypełniona całą drogę to po przez wszelkie nieszczelności ona ucieka,              

np. przez nieszczelności we włazach.  

Radna Maria Zarębska zapytała, czy przydomowe oczyszczanie są w jakiś sposób 

kontrolowane? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że w tej chwili przydomowe 

oczyszczalnie wchodzą w zakres zbiorników bezodpływowych. Zgodnie z podjętą niedawno 

uchwałą Rady Miejskiej muszą być one z odpowiednią częstotliwością opróżniane.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła informację o stanie podłączeń do kanalizacji sanitarnej – stan na dzień 
30.06.2023 r.  
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Informacja o utrzymaniu porządku, czystości i zieleni oraz czystości wód, powietrza i hałasu  
na terenie Gminy Wieluń. zał. nr 6. 
 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy są i będą prowadzone kontrole pod kątem tego co jest 

spalane? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że zapyta Komendanta Straży Miejskiej, 

ponieważ tym tematem zajmuje się Straż Miejska.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła informację o utrzymaniu porządku, czystości i zieleni oraz czystości wód, 

powietrza i hałasu na terenie Gminy Wieluń. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 7 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytała co dalej dzieje się ze skargą, która była przedmiotem obrad sesji 

w czerwcu? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że lokal, który proponowali tej rodzinie 

ona odmówiła, uzasadnili to przechodzonymi pokojami i występującą wilgocią. Na dzień 

dzisiejszy innego lokalu, który spełniałby wymogi dla 4-osobowej rodziny gmina nie posiada. 

Dodał, że lokal zaproponowany tej rodzinie na ul. Krakowskie Przedmieście w tej chwili stoi 

pusty. Był on docieplany (w dodatkowym zakresie również w części budynku, który 

bezpośrednio przylega do ściany) obróbki blacharskie zostały wymieniane, a żadnych zacieków 

tam nie ma.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ta rodzina płaci w terminie? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień tak. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy mieszkanie na ul. Krakowskie 

Przedmieście już ktoś wziął? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień tak. 
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Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ta rodzina ma dzieci? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień tak. 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy jest już informacja na jakim etapie gmina pozyska 

pieniądze na halę sportową przy Szkole Podstawowej nr 5 w Wieluniu? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że nie posiada takiej informacji. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec odniosła się do wniosku komisji, który został złożony na 

jednej z wcześniejszych komisji, o zorganizowanie spotkania dla młodzieży z Panem Arturem 

Jasińskim. Zapytała, czy takie spotkanie zostanie zorganizowane?  

Radny Sławomir Kaftan powiedział, że w tym zakresie na komisji Pani Przewodnicząca nie 

otrzyma odpowiedni, ponieważ nie ma nikogo obecnego na komisji, kto mógłby na nie 

odpowiedzieć. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy zmieniło się coś w sprawie rodziny                         

z Olewina, o której była mowa na ostatnich posiedzeniach komisji? 

Naczelnik Wydziału GKM Bartosz Skupień powiedział, że byli na wizji, zgłosili do Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieluniu sytuację jednego z dzieci, które może być 

chore. Dodał, że ten Pan ma w najbliższym czasie podjąć pracę. Jego żona pracuje. Pozostają 

na liście, jeżeli będzie jakiś lokal, który można tej rodzinie zaproponować zostanie im 

zaproponowany. Natomiast uważa że lokal, który mieli proponowany wcześniej jak najbardziej 

był w ich zasięgu.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec złożyła wniosek w sprawie udostępnienia opinii Prezesa 

Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji dotyczący Programu polityki zdrowotnej z 

zakresu szczepień przeciwko grypie sezonowej dla mieszkańców Gminy Wieluń w wieku 65 lat 

i więcej na lata 2020-2023. Zarządziła głosowanie. Kto jest za wnioskiem w ww. sprawie, kto 

jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Komisja (przy 5 głosach „za”) przyjęła wniosek w ww. sprawie. 

Wniosek komisji nr 55/60/23 stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Odpowiedź Wieluńskiego Domu Kultury z dnia 30.08.2023 r. (znak: WDK.071.47.2023)  na ww. 

wniosek komisji stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec złożyła wniosek udzielenie informacji jakie programy 

profilaktyki zdrowotnej były wysyłane do opiniowania przez Prezesa Agencji Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji w latach 2018-2023 oraz jak zostały zaopiniowane. 

Zarządziła głosowanie. Kto jest za wnioskiem w ww. sprawie, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? 
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Komisja (przy 5 głosach „za”) przyjęła wniosek w ww. sprawie. 

Odpowiedź  Wieluńskiego Domu Kultury z dnia 30.08.2023 r. (znak: WDK.071.48.2023) na ww. 

wniosek komisji stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zamknęła posiedzenie Komisji. Pożegnała wszystkich 

obecnych. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                

 

    Przewodnicząca Komisji 

 

      Anna Dziuba-Marzec 

 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek     

 


